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PROTOKÓŁ Nr 0012.1.6.2021 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Skarbu 

w dniu 23 czerwca 2021r. 
 
Miejsce posiedzenia:  Urząd Miasta Jastrzębie-Zdrój,  sala nr 130 A.   
Czas posiedzenia Komisji: 15.00 – 16.40. 

W   posiedzeniu   uczestniczyli   członkowie   Komisji  oraz  zaproszeni  goście,  
 zgodnie  z załączonymi listami obecności.  

Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia. 
 

2. Przyjęcie porządku obrad. 
 

3. Gospodarka odpadami komunalnymi – aspekt finansowy.  
 

4. Sprawy bieżące: 
 

 Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój, 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-Zdrój na 
2021 rok, 
 

 Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji z budżetu Miasta Jastrzębie-Zdrój na 
dofinansowanie wykonania w roku 2021 prac konserwatorskich. Restauratorskich 
lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, 
 

 Projekt uchwały w sprawie utworzenia samorządowej instytucji kultury pod nazwą 
Instytut Dziedzictwa i Dialogu – Łaźnia Moszczenica,  
 

 Projekt uchwały w sprawie nadania statutu samorządowej instytucji kultury pod 
nazwą Instytut Dziedzictwa i Dialogu – Łaźnia Moszczenica, 
 

 Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu dla członków 
Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu miasta Jastrzębie-Zdrój za udział w 
działaniu ratowniczym lub szkoleniu pożarniczym organizowanym przez 
Państwową Straż Pożarną lub gminę,  

 
 Projekt uchwały w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i 

społecznej, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji 
Osób Niepełnosprawnych przewidziane dla Miasta Jastrzębie-Zdrój na rok 2021,  

 
 Projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa                         

w Gminie Jastrzębie-Zdrój, w roku szkolnym 2021/2022,  
 

 Projekt uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących                      
w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Jastrzębie-Zdrój,  
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 Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Strategii polityki zdrowotnej dla miasta 
Jastrzębie-Zdrój na lata 2021 – 2025,  
 

 Projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie określenia rodzaju dodatkowych 
usług świadczonych przez miasto Jastrzębie-Zdrój w zakresie odbierania odpadów 
komunalnych od właścicieli nieruchomości i                                  
zagospodarowania tych odpadów, sposobu ich świadczenia oraz wysokości cen za 
te usługi, 

 
 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie spółki SIM Śląsk 

Południe z ograniczoną odpowiedzialnością, 
 

 Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków 
Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów 
w tworzonej Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej SIM Śląsk Południe Spółka z 
ograniczoną odpowiedzialnością, 

 
 Pismo z dnia 22 czerwca 2021r. w sprawie prośby o pozytywne zaopiniowanie 

zmiany sposobu wykorzystania rezerwy, 
 

 11 wniosków Miejskiego Zarządu Nieruchomości w sprawie umorzenia należności 
 

 Pismo mieszkańców ul.Gołębiej z dnia 18 czerwca 2021r. w sprawie budowy drogi 
na ul.Gołębiej. 
 

5. Wolne głosy i wnioski. 
 

6. Plan pracy Komisji na II półrocze 2021r. 
 

7. Protokół z posiedzenia Komisji Budżetu i Skarbu z dnia 26 maja 2021r. 
 

8. Zakończenie posiedzenia. 
 

 
 

Ad. 1. 
Otwarcie posiedzenia 
 
Otwarcia posiedzenia dokonała    Zastępca Przewodniczącego Komisji Budżetu i Skarbu – 
Małgorzata Filipowicz. Powitała przybyłych na posiedzenie członków Komisji oraz 
zaproszonych gości. 
 
Ad. 2. 
Przyjęcie porządku obrad.  
 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 
 

Ad. 3. 
Gospodarka odpadami komunalnymi – aspekt finansowy.  
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Honorata Uchto – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej przedstawiła aspekt 
finansowy gospodarki odpadami komunalnymi na terenie miasta Jastrzębie-Zdrój na 
2020 rok. 
 
Szymon Klimczak 
Mam pytanie odnośnie deficytu 1 779 tys. zł. w jaki sposób zostało to pokryte, z czego 
wynika ten deficyt? 
 
Dariusz Holesz 
Gospodarka odpadami jest tym tzw. para funduszem, wydatki muszą być pokrywane  
z dochodów, w związku z tym, że jeszcze nie ustaliliśmy nowych stawek, a te nadwyżki, 
które powstały na początku funkcjonowania systemu, one zostały już „skonsumowane”  
w tamtym roku i w tamtym roku i w tym wystąpią te deficyty, które będziemy musieli 
ująć w stawce.  
 
Szymon Klimczak 
To wynika  z dłużników czy z szacunków? 
 
Honorata Uchto 
System się rozrasta, mówimy o nowych postępowaniach przetargowych, ilość odpadów 
rośnie, a to pociąga za sobą koszty, zwłaszcza jeśli chodzi o te odpady problematyczne 
które są odbierane w GPZON-ie. Dla porównania podam, że w 2014 roku koszty GPZON-
u i PSZOK-u wyniosły na koniec roku 277 981,78 gdzie w 2020 roku wynosiły już 
2 270 538,78. To samo jest jeśli chodzi o odbieranie zagospodarowanych odpadów  
w 2014 roku było 7 500 tys. zł, w roku 2020 16 673 tys. zł. Koszty zagospodarowania 
odpadów rosną, ale też ilość. Zmienia się ustawa, zobaczymy jak to będzie wyglądać  
po zmianie, natomiast może coś zmieni ta rozszerzona odpowiedzialność producentów, 
takie jest założenie rządu aby w ten sposób również rekompensować te kwoty. 
 
Przedstawiony materiał stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
Ad. 4. 
Sprawy bieżące: 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-Zdrój na 
2021 rok 

 
Skarbnik Miasta Dariusz Holesz omówił projekty uchwał.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za –4, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 

 Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój 

 
Skarbnik Miasta Dariusz Holesz omówił projekty uchwał.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za –4, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
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 Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji z budżetu Miasta Jastrzębie-Zdrój na 
dofinansowanie wykonania w roku 2021 prac konserwatorskich. Restauratorskich 
lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków 

 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Ewa Gutowska – Naczelnik Wydziału 
Kultury Sportu i Turystyki 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za –4, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 
 

 Projekt uchwały w sprawie utworzenia samorządowej instytucji kultury pod nazwą 
Instytut Dziedzictwa i Dialogu – Łaźnia Moszczenica 

 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Ewa Gutowska – Naczelnik Wydziału 
Kultury Sportu i Turystyki 
 
Tadeusz Sławik 
Jakie są kompetencje Instytutu w porównaniu z muzeum? Bo myśmy podjęli jako Rada 
uchwałę o powołaniu muzeum, której pani Prezydent nie wykonała od 2016 roku.  
 
Ewa Gutowska 
W 2015 roku została powołana przy Prezydencie Miasta Rada Kultury, składająca się  
z osób działających w kulturze, na spotkania zapraszane są osoby reprezentujące różne 
środowiska, działające w kulturze. Państwo w 2018 roku przyjęliście Program rozwoju 
kultury w naszym mieście do 2025 roku z perspektywą do 2035. W tym Programie m. in. 
zostało zawarte, żeby intencje w zakresie rozwoju kultury szły w kierunku instytucji 
nowoczesnych technologicznie, założenia zostały oparte na badaniach ankietowych 
przeprowadzonych wśród mieszkańców naszego miasta. Efektem tych działań było 
poszukiwanie, na sugestię z państwa strony, środków zewnętrznych w celu wsparcia 
miasta w tworzeniu różnych instytucji. W związku z tym, że pojawiła się taka możliwość, 
miasto wystartowało w konkursie, uzyskało środki finansowe, gdzie mogło realizować 
założenia Programu rozwoju kultury w naszym mieście. Program rozwoju kultury ma na 
celu wskazanie kierunków rozwoju miasta w obszarze szeroko rozumianej działalności 
kulturalnej w oparciu o tradycje, zasoby kulturalne miasta, bazę intelektualną, 
infrastrukturę, obecne dokonania artystyczne twórców oraz oczekiwania mieszkańców. 
Odniosę się też do ankiety mieszkańców. 
 
Tadeusz Sławik 
Mówimy o konkretnym temacie, nie o programie kultury, proszę nam nie czytać. 
 
Ewa Gutowska 
To jest spójne, proszę mi dać dokończyć. Realizacja programu ma spowodować, że 
mieszkańcy będą mieli możliwości oraz narzędzia, dzięki którym będą sami kreować 
lokalne życie kulturalne. Instytucje kultury staną się interesującymi, dobrze 
wyposażonymi, nowoczesnymi technologicznie, efektywnie zarządzanymi miejscami, ich 
oferta kulturalna będzie jeszcze bogatsza i różnorodniejsza, dostosowana do różnych 
grup odbiorców. Zostały wyznaczone kierunki działań strategicznych, my, jako 
pracownicy Wydziału Kultury Sportu i Turystyki Urzędu Miasta byliśmy zobowiązani do 
realizacji tych celów strategicznych zawartych w Programie. Między innymi powołanie do 
życia Łaźni Moszczenica - Łazienki nr 3 oraz wzrost zaangażowania instytucji  
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i podmiotów kultury w pozyskiwaniu środków zewnętrznych na rozwój infrastruktury oraz 
nowych technologii w zakresie kultury. Instytut Dziedzictwa i Dialogu Łaźnia 
Moszczenica, pokrywa się z tym o czym wcześniej dyskutowaliśmy na Komisjach, z Radą 
Kultury.  
 
Tadeusz Sławik 
Zadałem bardzo konkretne pytanie, czy ma kompetencje takie jak muzeum czy nie?  
 
Ewa Gutowska 
Ma bardzo szerokie, nie powiedziane jest że w przyszłości jeśli znajdzie się taka 
możliwość, jeśli znajdą się środki finansowe aby utworzyć czy przekształcić, aby taka 
struktura istniała w naszym mieście jak najbardziej na tak. Tutaj mamy takie możliwości 
ponieważ były możliwości pozyskania środków finansowych gdzie wykorzystujemy tereny 
pokopalniane, mamy taką możliwość. 
 
Tadeusz Sławik 
Środki zostały pozyskane z innego tytułu.  
 
Dariusz Holesz 
Rozumiem że tam jest inny problem bo pamiętajmy że ta instytucja jest objęta 
dofinansowaniem ze środków unijnych. Jest objęte projektem unijnym, gdzie miasto się 
zobowiązało, przez okres programowania instytucję  kultury w takiej formie prowadzić. 
Pani Prezydent wybiega w przyszłość aby połączyć tą nazwę z promocją Porozumienia 
Jastrzębskiego aby ten drugi etap przygotowywać pod budowę tej instytucji.  
 
Szymon Klimczak 
Usiłuje się nam wszystkim powiedzieć, że gdyby było muzeum to byłoby old schoolowo, 
nudnie, niefajnie.  Instytut też ma duży nacisk na branding, budowanie tożsamości, 
marki w mieście, a nam brakuje tego wątku kultury rozumianej jako kultury wywodzącej 
się z historii i tradycji. Brakuje zadośćuczynienia tej uchwale, którą kiedyś 
wyznaczyliśmy i przyjęliśmy ją jednogłośnie.  
 
Tadeusz Sławik 
Muzeum jest nienowoczesne, instytutu jest nowoczesny, tak pani to powiedziała.  
 
Alina Chojecka 
Wydaje się, że spieramy się o dwa znaczenia tychże słów, instytut a muzeum, zakres 
znaczeniowy instytutu jest szeroki, zakres znaczeniowy muzeum jest węższe.  
 
Tadeusz Sławik 
Na podstawie czego wysnułaś ten wniosek, na podstawie jakiego aktu normatywnego? 
 
Alina Chojecka 
Na podstawie tego, co wielokrotnie już słyszałam, akty normatywne były przywoływane 
na Komisji przez panią Prezydent. Możliwości pozyskania środków z różnych źródeł 
finansowania pozwalają na sięganie po nie we wszystkich przedsięwzięciach, które są 
zawarte. Jeżeli w instytucie są różne rodzaje przedsięwzięcia to ta furtka jest szeroko 
otwarta.  
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Ewa Gutowska 
Ja przyszłam omówić uchwałę, którą jako Wydział Kultury Sportu i Turystyki 
przygotowaliśmy w odniesieniu tego, co mamy. Państwo zadajecie mi pytania dotyczące 
muzeum. Więc to jest moja ocena, nie chciałabym być źle odbierana, ja odnoszę się do 
tego co przygotowałam, a nie to tego czy będzie muzeum czy nie będzie.  
 
Tadeusz Sławik 
Mam dwa pytanie, co znaczy historia kulturowa i turystyka kulturowa? 
 
Ewa Gutowska 
Historia kulturowa w rozumieniu tego zapisu mówi o tym, że będzie dostępna nie tylko 
dla naszych mieszkańców, będzie się odnosiła do historii naszego miasta ale również 
zachęcała do tego aby przyjeżdzające osoby z zewnątrz zapoznawały się z historią  
i kulturą naszego miasta.  
 
Dariusz Holesz 
Chodzi również o to, żeby ta instytucja jest przewidziana jako jeden z elementów 
śląskiego szlaku techniki, to też ma być na łaźni Moszczenica. Chodzi o to, aby ta 
instytucja miała bardzo szeroki zakres działania.   
 
Tadeusz Sławik 
Kompetencja muzeum to jest ochrona zbiorów, wtedy te zbiory są chronione przez 
Ministra czy w instytucji jest to samo czy nie? 
 
Dariusz Holesz 
Czytając statut, ochrona zbiorów też tam jest.  
 
Szymon Klimczak 
Czy powołując instytut też poziom zabezpieczeń zbiorów też obowiązuje? 
 
Ewa Gutowska 
Zbiory tam przechowywane muszą mieć wartość historyczną. 
 
Szymon Klimczak 
Czy są jakieś szacunki ile nas to będzie kosztować? 
 
Ewa Gutowska 
Na dzień dzisiejszy nie mam takich informacji, jaka będzie wysokość przekazanych 
środków finansowych. 
 
Dariusz Holesz 
Koszty pracownicze, to mają być pracownicy z MOK-u i Biblioteki, mamy obowiązek 
dostosować do programu funkcjonalno-użytkowego, muzealnego osoby które będą 
odpowiedzialne za to utrzymanie. Media i utrzymanie są wyliczone, około pół miliona.  
 
Tadeusz Sławik 
Proszę jutro o informację na ten temat.  
 
Alina Chojecka 
Zadam pytanie retoryczne - czy warunki dla Galerii Historii Miasta w Instytucie Kultury i 
Dziedzictwa pogorsza się czy się polepszą? 
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Tadeusz Sławik 
Tego nie wiemy, my zadajemy pytania.  
 
Alina Chojecka 
Dowiedzieliśmy się jaka będzie powierzchnia, jakie będą tam stworzone warunki, nie 
wierzę w to, że planowalibyśmy jakieś przedsięwzięcia aby coś pogorszyć. 
 
Szymon Klimczak 
Sprawa nie jest zero-jedynkowa, uważam że powierzchnia się zwiększy, ale lokalizacja 
się  pogorszy, to jest moje zdanie.  
 
Alina Chojecka 
Szanuje pana zdanie ale uważam że czas pokaże i zweryfikuje nasz tok myślenia.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za –2, przeciw – 0, wstrzymujących się –2. 
 

 
 Projekt uchwały w sprawie nadania statutu samorządowej instytucji kultury pod 

nazwą Instytut Dziedzictwa i Dialogu – Łaźnia Moszczenica 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za –2, przeciw – 0, wstrzymujących się –2. 
 

 
 Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu dla członków 

Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu miasta Jastrzębie-Zdrój za udział w 
działaniu ratowniczym lub szkoleniu pożarniczym organizowanym przez 
Państwową Straż Pożarną lub gminę 

 
Projekt uchwały omówiła Joanna Ilmak  - Zastępca Komendanta Straży Miejskiej. 
 
Dariusz Holesz 
Stawki są dostosowane do wzrostu wynagrodzeń, który będzie od przyszłego roku, są to 
najwyższe stawki w okolicy i ochotnicy korzystają z tego.  
 
Szymon Klimczak 
Wszystkie działania covidowe, które mieliśmy w zeszłym i tym roku, nie wystąpiliśmy ani 
za jedną godzinę, a roboczych godzin było setki. Oświadczam, że wyłączam się                         
z głosowania.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za –4, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 
 

 Projekt uchwały w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej  
i społecznej, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji 
Osób Niepełnosprawnych przewidziane dla Miasta Jastrzębie-Zdrój na rok 2021 

 

Projekt uchwały omówiła Joanna Cisek – Naczelnik Wydziału Gospodarki Społecznej 
Mieszkaniowej. 
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Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za –4, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 

 Projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa                         
w Gminie Jastrzębie-Zdrój, w roku szkolnym 2021/2022 

 
Projekt uchwały omówił Dariusz Holesz – Skarbnik Miasta.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za –4, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 

 Projekt uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących                      
w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Jastrzębie-Zdrój 

 

Projekt uchwały omówiła Joanna Cisek – Naczelnik Wydziału Gospodarki Społecznej 
Mieszkaniowej. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za –4, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 

 Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Strategii polityki zdrowotnej dla miasta 
Jastrzębie-Zdrój na lata 2021 – 2025 

Projekt uchwały omówiła Joanna Cisek – Naczelnik Wydziału Gospodarki Społecznej 
Mieszkaniowej. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za –4, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 

 Projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie określenia rodzaju dodatkowych 
usług świadczonych przez miasto Jastrzębie-Zdrój w zakresie odbierania odpadów 
komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, 
sposobu ich świadczenia oraz wysokości cen za te usługi 

 
Projekt uchwały uzasadniła Honorata Uchto – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za –4, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 

 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie spółki SIM Śląsk 
Południe z ograniczoną odpowiedzialnością 

 
Projekt uchwały uzasadnił Daniel Zarzycki – Naczelnik Wydziału Mienia i Nadzoru 
Właścicielskiego 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za –4, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 
 

 Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków 
Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów 
w tworzonej Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej SIM Śląsk Południe Spółka z 
ograniczoną odpowiedzialnością 
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Projekt uchwały uzasadnił Daniel Zarzycki – Naczelnik Wydziału Mienia i Nadzoru 
Właścicielskiego 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za –4, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 
 

 Pismo z dnia 22 czerwca 2021r. w sprawie prośby o pozytywne zaopiniowanie 
zmiany sposobu wykorzystania rezerwy 

 
Komisja wyraziła opinię pozytywną.  
 
 

 11 wniosków Miejskiego Zarządu Nieruchomości w sprawie umorzenia 
należności. 

 

Wniosek nr 1 – umorzenie należności głównej, odsetkowej i kosztów postępowania 
sądowego oraz komorniczego na kwotę ogólną 19 139,05. 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za –3, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 
Wniosek nr 2 – umorzenie należności głównej odsetkowej i kosztów postępowania 
sądowego oraz komorniczego na kwotę ogólną 10 096,42. 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za –3, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 
Wniosek nr 3 – umorzenie należności głównej odsetkowej i kosztów postępowania 
sądowego oraz komorniczego na kwotę ogólną 28 646,38 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za –3, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 
Wniosek nr 4 – umorzenie należności głównej odsetkowej i kosztów postępowania 
sądowego oraz komorniczego na kwotę ogólną 30 492,85. 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za –3, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 
Wniosek nr 5 – umorzenie należności głównej odsetkowej i kosztów postępowania 
sądowego oraz komorniczego na kwotę ogólną 35 741,21 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za –3, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 
Wniosek nr 6 – umorzenie należności głównej odsetkowej i kosztów postępowania 
sądowego oraz komorniczego na kwotę ogólną 19 963,97. 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za –3, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 
Wniosek nr 7  – umorzenie należności głównej odsetkowej i kosztów postępowania 
sądowego oraz komorniczego na kwotę ogólną 41 455,86. 
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Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za –3, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 
Wniosek nr 8 – umorzenie należności głównej odsetkowej i kosztów postępowania 
sądowego oraz komorniczego na kwotę ogólną 111 402,64. 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za –3, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 
Wniosek nr 9   – umorzenie należności głównej odsetkowej i kosztów postępowania 
sądowego oraz komorniczego na kwotę ogólną 19 194,64. 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za –3, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 
Wniosek nr 10 – umorzenie należności głównej odsetkowej i kosztów postępowania 
sądowego oraz komorniczego na kwotę ogólną 50 340,37. 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za –3, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 
Wniosek nr 11 – umorzenie należności głównej odsetkowej i kosztów postępowania 
sądowego oraz komorniczego na kwotę ogólną 67 505,12. 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za –3, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 

 Pismo mieszkańców ul.Gołębiej z dnia 18 czerwca 2021r. w sprawie budowy drogi 
na ul.Gołębiej. 

 
Komisja przyjęła do wiadomości. 
 
Ad.5. 
Wolne głosy i wnioski. 
 
Nie wniesiono.  
 
 
Ad.6. 
Plan pracy Komisji na II półrocze 2021r. 
 
Komisja sformułowała następujący plan pracy na II półrocze: 
 

wrzesień 

1. Sprawozdanie z działalności spółek                   
z udziałem Miasta Jastrzębie-Zdrój,                   
w tym MZK i MKA.  

2. Sprawy bieżące.   
 

październik    Podatki i opłaty lokalne. 
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listopad 
     Budżet miasta na 2022r. 

 

 
grudzień 
 

1. Budżet miasta na 2022r.  
2. Plan pracy na I półrocze 2022r. 

   
 

Stanowisko przyjęto głosami: za –3, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 
 
Ad. 7. 

Protokół z posiedzenia Komisji Budżetu i Skarbu z dnia 26 maja 2021r. 
 
Protokół z posiedzenia Komisji Budżetu i Skarbu z dnia 26 maja 2021r. przyjęto 
jednogłośnie.  
 

Ad.8. 
Zakończenie posiedzenia. 

Szymon Klimczak Przewodniczący Komisji podziękował wszystkim za przybycie,                    
po czym zakończył posiedzenie. 
 
 
Protokołowała 
Agnieszka Bąk   

Przewodniczący  
Komisji  Budżetu i Skarbu 

Szymon Klimczak 


